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REFERAT 

BESTYRELSESMØDE 

 

Tirsdag d. 8. oktober 2024, kl. 1900 

Kasernen, Lokale 3.45 

 

Deltagere:  Lars Møller Andersen 

Orla Jessen 

Viggo Petersen 

John Larsen 

Preben Jensen 

  Per Berthing 

  Else Dupont  . 

 

1. A: Fugl, fisk og fejring. 

Vi talte om de manglende og syge solsorte. 

 

1. B: Referent for mødet aftales. 

I Hans Erik’s fravær blev Preben valgt. 

 

2:     Økonomiudvalg. 

2A:  Orientering om foreningens aktuelle økonomi. 

Budgettet ser positiv med potentielt overskud på 5-6.000 kr. 

2B:  Igangsættelse af indkøb fra ”Nordlys-ønskelisten”  

Vi har valgt at købe PC (Viggo), Kontorstol (Viggo), Kikkerter (Orla), Rammer (Orla) 

 

3:    Daglig ledelse. 

3A:  EVT. nyt fra vedtægtsudvalget (John og HEJ) 

        Vedtægtsudvalget fortsætter med arbejdet – satser på generalforsamlingen 2026. 

3B:  Nye medlemmer i fremtiden (Lars) 

Lars har talt med Rasmus og Johanne, og de inviteres på et tidspunkt til et bestyrelsesmøde, hvor de vil 

orientere om deres ideer. 

3C:  EVT: nyt fra jubilæumsudvalg. 

Arbejdet ikke gået i gang endnu. 

3D:  Lærkefalk-projekt-gruppe?  (orientering Lars) 
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Hans-Erik sætter sig i spidsen for arbejdet. 

3E:   Møde i Naturstyrelsen 

 Lars og Viggo deltager den 12/11-24 

 

4:     Foreningslokalegruppe. Orientering. 

Pænt besøg kulturnatten (46 personer) 

Ved kommende foreningsarrangementer i kasernelokalet vil der være tilmelding – max 28 personer. 

Foreningen har fået forlænget foreningslokalet i 2 år. 

 

5:    Redaktionsgruppe. Orientering. 

Ca. 50 medlemmer i Facebook-gruppen. Overveje at åbne for ikke medlemmer men uden muligheder for 

kommentarer. 

 

6:     Projekt og praksisgruppe.  Erfaringsopsamling fra Kulturnatten, Universe og 

         Naturvejlederdagen. 

Talt med rigtig mange mennesker ved kulturnatten – giver kendskab til foreningen. 

Universe giver ikke noget – overvejende turister. 

Naturvejlederdagen var rigtig god – der skal vi fortsat med. 

 

7:     Fondsgruppen. Fremlægning af ansøgning om fondsansøgning til drone. 

         Se vedhæftede bilag. 

Det blev vedtaget, at der søges hos Norlys om donation til en drone. 

 

8:     Turudvalg.   

8A:  Turfolder 2025 er klar. 

Turprogram er godkendt med ros! 

Else har meldt afbud til tur på lørdag. Søges løst ved kontakt til Klaus Bo. Jensen. 
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9.       EVT. 

Næste bestyrelsesmøde den 5. december kl. 19.00. 

Generalforsamling søges afholdt den 29. januar 2025. 

 


